
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 3. 12. 2013 
zasadacia miestnosť č. d. 219, MsÚ, Radlinského 2751/1, Malacky 
v čase od 19:00 do 22:15 h 
___________________________________________________________________________ 
Prítomní: predsedníčka komisie – Mgr. Katarína Trenčanská 
členovia komisie – Rozália Habová, Eva Režná, Bc. Andrej Hujsa, Mgr. Martin Macejka 
tajomníčka komisie – v zastúpení Jana Sedláková 
Ospravedlnení: Lívia Spustová Dis. art., Ing. Jozef Bulla 
 
Hostia: Mgr. Jana Zetková, riaditeľka MCK. 
             Ing. Ľubica Čikošová, hlavná kontrolórka mesta 
             Ing. Anna Ševerová, vedúca oddelenie územného rozvoja a životného prostredia 
             Ing. Ladislav Adamovič, vedúci oddelenia ekonomiky 
             Mgr. Michaela Janotová, vedúca oddelenia marketingu, tlačová tajomníčka 
 
Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Katarína Trenčanská.  
 
PROGRAM 
 
1) Návrh rozpočtu mesta Malacky na roky a rozpočtových organizácií v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Malacky MCK – Z127/2013. 
2) Informácie - o digitalizácii zbierkových predmetov a archívnych materiálov 
vykonávaná MCK Múzeom Michala Tillnera – Z135/2013. 
3) Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta na roky 2014-2016 – Z123/2013. 
4) Čerpanie rozpočtu mesta k 31.10.2013 a návrh zmeny rozpočtu mesta na rok 2013- 
Z122/2013. 
5)Návrh rozpočtu mesta Malacky a rozpočtových organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Malacky na roky 2014 - 2016 
6) Návrh na schválenie rozhodujúcich kritérií Mestskej parkovacej politiky mesta Malacky- 
Z128/2013. 
7) Návrh rámcového plánu činnosti MsZ na r. 2014 – Z130/2013. 
8) Aktivity RCDM a TIK-u v budúcom roku, vyhodnotenie tohto roku. 
9) Informácie k uzneseniam zo zasadnutia komisie. 
10) Rôzne. 
 
Hlasovali: 5 za 0 proti 0 nevyjadril sa 
 
K bodu 1. 
K tomuto bodu bola prizvaná riaditeľka Mestského centra kultúry v Malackách (MCK), 
Mgr. Jana Zetková, ktorá informovala členov komisie o predkladanom návrhu na rozpočet. 
V prijímovej časti rozpočtu prišlo k zníženiu prijímov vo výške cca 33 000 eúr. Výpadok bol 
spôsobený hlavne znížením návštevnosti zdigitalizovaného kina. I napriek tejto skutočnosti je 
však naše kino zaradené medzi najnavštevovanejšie na Slovensku. Pani riaditeľka 
zodpovedala členom komisie na všetky otázky ohľadom financovania organizácie.  
 
Uznesenie: členovia komisie berú na vedomie predložený materiál. 
 
Hlasovali: 5 za 0 proti 0 nevyjadril sa 
 
K bodu 2. 



V tomto bode riaditeľka MCK oboznámila členov komisie o digitalizácii zbierkových 
predmetov a archívnych materiálov priebežne vykonávaných zamestnancami MCK. Komisia 
víta a podporuje každú iniciatívu v záujme zachovania kultúrneho dedičstva. S pani 
riaditeľkou členovia komisie diskutovali o možnostiach nových priestorov adekvátnych pre 
Malacké múzeum a priestory pre prácu historikov napr. v Malackom kaštieli. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie predložený materiál na vedomie a odporúča MsÚ zaoberať 
sa otázkou hľadania riešenia priestorov pre múzeum a priestorov pre digitalizáciu 
a archiváciu materiálov. 
 
Hlasovali: 5 za 0 proti 0 nevyjadril sa 
 
K bodu 3. 
K tomuto bodu bola prizvaná hlavná kontrolórka mesta Ing. Ľubica Čikošová, ktorá členom 
komisie zhrnula svoje stanovisko k návrhu rozpočtu mesta Malacky na rok 2014 
a viacročného rozpočtu na roky 2015 – 2016. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie predložený materiál na vedomie  
 
Hlasovali: 5 za 0 proti 0 nevyjadril sa 
 
K bodu 4. 
K tomuto bodu bol prizvaný vedúci oddelenia ekonomiky Ing. Ladislav Adamovič. Členov 
komisie informoval o čerpaní rozpočtu mesta k 31.10.2013 a návrh zmeny rozpočtu mesta na 
rok 2013. Predsedníčka komisie sa informovala na položku oprava a údržba fontány na 
Kláštornom námestí, na ktorú mesto získalo grant vo výške 2877 eúr a zbytok dofinancovávalo 
mesto z vlastných zdrojov a to cca 1000 eúr. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie predložený materiál na vedomie  
 
Hlasovali: 5 za 0 proti 0 nevyjadril sa 
 
K bodu 5. 
V tomto bode sa predsedníčka dopytovala p. Adamoviča na zámer investície novej fontány na 
Kláštornom námestí, kde sa navrhuje na rok 2014 vyčleniť z rozpočtu mesta 90 000 eúr. 
Tento návrh vyšiel z iniciatívy primátora mesta.  
Ďalej sa komisia dopytovala na dokončenie druhej etapy fontány pri kaštieli a investičných 
zámerov v rámci jej dobudovania. Tieto požiadavky neboli p. Adamovičovi doručené, preto 
nie sú súčasťou tohto materiálu. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie predložený materiál na vedomie. 
Poveruje predsedníčku komisie, aby sa v rámci tohto bodu rokovania na MsZ dopytovala 
primátora mesta na investičný zámer vybudovania novej fontány a na dokončenie druhej 
etapy fontány pri kaštieli.  
 
Hlasovali: 5 za 0 proti 0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 6. 



K tomuto bodu bola prizvaná vedúca oddelenie územného rozvoja a životného prostredia,             
Ing. Anna Ševerová, ktorá oboznámila členov komisie o predkladanom materiáli. Vysvetlila 
kritéria mestskej parkovacej politiky, navrhnuté alternatívy. Členom komisie nie je jasné, ako 
sa bude regulovať parkovanie v zónach, kde je problém s parkovacím miestom už pre 
samotných rezidentov, nie ešte pre návštevníkov mesta. Komisia víta každý návrh, ktorý by 
viedol ku skvalitneniu života v meste, ale zámer dobudovávania parkovacích miest po 
spustení spoplatnenia sa jej zdá zmätočný. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie predložený materiál na vedomie  
 
Hlasovali: 5 za 0 proti 0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 7. 
 
Predsedníčka komisie informovala členov o plánu činnosti MsZ na rok 2014. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie predložený materiál na vedomie  
 
Hlasovali: 5 za 0 proti 0 nevyjadril sa 
 
K bodu 8. 
K tomuto bodu bola prizvaná vedúca oddelenia Mgr. M. Janotová, ktorá členom komisie 
vypracovala a predložila plán aktivít a činností na základe uznesenia č. 22 zo zasadnutia MsZ 
zo dňa 16.2.2012. 
Informovala komisiu o pripravovaných akciách mesta, o účasti na ITF Slovakiatour 2014 
Incheba.  
Ďalej sa komisia zaoberala o reprezentatívnejšie priestory pre TIK. Vedúca oddelenie uviedla 
komisii niekoľko alternatív, ktoré sa zvažujú zrealizovať na budúci rok.   
. 
Uznesenie: členovia komisie KaCR zobrali predloženú správu na vedomie. 
 
Hlasovali: 5 za 0 proti 0 nevyjadril sa 
 
K bodu 9. 
 Vzhľadom k tomu, že k niektorým uzneseniam zo zasadnutia komisie zo dňa 6.11.2013 
nebolo odpovedané, predsedníčka komisie sa rozhodla ich opätovne zaradiť a požiadať MsÚ 
o zodpovedanie k najbližšiemu zasadnutiu: 
 
Uznesenie: predsedníčka komisie žiada prednostu MsÚ aby na najbližšie zasadnutie 
komisie vypracoval návrh niekoľkých variant využitia zbierky na kaštieľ. 
 
Uznesenie: členovia komisie KaCR navrhujú vyčleniť financie z rozpočtu na rok 2014, 
ktoré by sa použili na obnovu kultúrno - spoločenských zariadení. 
 
Uznesenie: členovia komisie KaCR navrhujú aby získané finančné prostriedky za stánkový 
predaj počas mestských podujatí, boli účelovo viazané na zakúpenie jednotných panelových 
stánkov do inventáru mesta. 
 
Hlasovali: 5 za 0 proti 0 nevyjadril sa 



V závere zasadnutia komisie predsedníčka poďakovala členom za ich spoluprácu v roku 2013, 
za ich výdrž a aktivitu, popriala všetkým veselé Vianoce a úspešný vstup do Nového roka 
2014. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala a za správnosť zodpovedá: v zastúpení tajomníčky komisie KaCR Jana Sedláková 
....................................................... ...................................................... 
Mgr. Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ, predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný 
ruch 
Príloha: prezenčná listina 
V Malackách, 6. 12. 2013 


